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Som afslutning på dit projekt, som har fået støtte fra landsbypuljen i Randers kommune, ønskes en 

evaluering af projektet. 

Evalueringen skal danne grundlag for erfaringsdeling mellem landsbyerne i Randers Kommune, og vil 

blive tilgængelig under profilen ”landsbyer og landdistrikter i Randers Kommune” på webkortet du 

finder her: webkort.randers.dk 

Spørgsmål 
 

Svar 
 

Projekttitel 
 

Multikøkken / Multisalen. 

Projektholder 
Både navn på foreningen og kontaktoplysninger på en 
kontaktperson, der kan kontaktes af andre landsbyer, der 
skal i gang med et lignende projekt. 
 

Kontakt Personer: Karen Fokdal og Jim 
Davidsen. 
Tlf. nr. Karen: 28720207 
Tlf. Nr. Jim: 40598931 

Finansieringskilder 
Nævn de finansieringskilder I har haft til projektet, ud over 
Landsbypuljen. 
 

1) Landsbypuljen Randers kommune 
2) Norlys 
3) Lokale og anlægsfoden. 

Kort beskrivelse af projektet, som det er 
forløbet 

- Før etablering/afvikling 
- Under etablering/afvikling 

- Efter etablering/afvikling 
 

Oplægget og baggrunden er det samlet arkitekt 
projekt, som er udarbejdet for 5 år siden. 
Første etape var gennemførelse af vores 
multisal, som stod færdig sommeren 2020. 
Herefter søgte vi fonde om midler til vores 
etape med et nyt multikøkken, hen over 
vinteren 2020 og med afslutning foråret med de 
sidste tilsagn. Med endelig realisering her i 
efteråret 2021. 

Hvis der er sket ændringer i projektindhold 
eller budget, beskriv dem da her 
Det kan være både økonomiske, tidsmæssige og 
indholdsmæssige ændringer. 
 

Har nogenlunde fulgt tidsplanen. Det længste 
vente tid, var levering af alle hårde hvide varer 
og udstyret til køkkenet. 



Hvordan har projektet bidraget til 
landdistriktspolitikkens målsætninger? 
 

Har i høj grad været medvirkende til, at vi kan 
præsentere lokaler og køkken faciliteter i 
absolut topklasse, så der kan afholdes en 
mangfoldighed af mange arrangement typer, til 
glæde for lokale foreninger og byens borgere i 
Langå og omegn. 
 
 
 
 

De næste spørgsmål fokuserer på jeres erfaringer med projektarbejdet. 
Dette for at kunne bringe både gode og mindre gode erfaringer videre til andre, som skal i gang 
med et lignende projekt. 

Hvad har fungeret rigtig godt? 
Det I vil fremhæve som de store styrker og/eller positive 
overraskelse ved jeres projekt. 
 

Den direkte kontakt og imødekommenhed for 
hele vores projekt ide. Der var rigtig god 
kommunikation undervejs, så det virkede 
meget positivt. 

Hvad kunne I have gjort anderledes? 
Beskriv de udfordringer I har mødt, hvordan i løste dem, 
og hvis der var noget i kunne have gjort for at 
imødekomme dem tidligere i processen. 
 

Der største udfordring er med, at få proces 
opdelt opgaven, hvor vi erfaret ret hurtigt, at 
hvis vi skulle have hele processen til at lykkes, 
skulle der arbejdes med flere fonde, for at 
lykkes. Det har faktisk været en spændende 
proces i sig selv og givet meget erfaring, med 
hvordan hele projektet kunne lykkes. 
Nb. Det skal siges vi mangler midler til etape 4 
et depot rum. 

Har I fået tilstrækkelig information og sparring 
fra Randers Kommune? 
Herunder hvis I har forslag til justeringer/ændringer i 
sagsbehandlingen fra Randers Kommune. 

 

Umiddelbart, er der ikke noget at tilføje. 

Var der noget der var sværere en forventet? 
 

Det var nogenlunde det som vi skulle forvente. 

Var der noget der gik lettere end forventet? 
 

Hurtig svar proces. 😊 

Hvad er det vigtigste I har lært af denne 
proces? 
 

Med tålmodighed og en hvis portion 
vedholdenhed, lykkes det at finde de rigtige 
fonde, der var også et pænt antal afslag 
undervejs, men det skal man ikke lade sig slå ud 

af. 😊 

 


